

Homework for Level One

Date due : 15/12/2024

الواجب البيتي للمستوى الأول

تاريخ التسليم: 2024/12/15

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة موضوع " الإسراء والمعراج " على ص130 من كتاب التربية الإسلامية 1 للإجابة على الأسئلة في التمرين أدناه.
 - مراجعة موضوع "كتب الله تعالى" على الصفحات 94-95 من كتاب التربية الإسلامية 1 للإجابة على الأسئلة في التمارين أدناه.
 - مراجعة موضوع "السيرة النبوية" على الصفحات 101-104 من كتاب التربية الإسلامية 1 للإجابة على الأسئلة في التمارين أدناه.
- Revise the topic of "Isra & Mi'raj" on P.130 in the Islamic Education Book step-1 to answer the questions in the exercise below.
 - Revise the topic of "The Books of Allah" on P.94-95 in the Islamic Education Book step-1 to answer the questions in the exercise below.
 - Revise the topic of "The Biography of Prophet Muhammad" on P.101-104 in the Islamic Education Book step-1 to answer the questions in the exercise below.

التمرين الأول: أجبوا على الأسئلة التالية:

Exercise 1: Answer the following questions:

1- في اي شهر حدثت معجزة الإسراء والمعراج؟

1- In which month did the miracle of Isra & Mi'raj happen?

.....

2- ماذا ركب النبي محمد (ص) في رحلته الى الإسراء والمعراج؟

2- What did Prophet Muhammad (SAW) ride on his journey?

.....

3- من أين أُسري بالنبي محمد (ص)؟ وإلى أين؟

3- From where to where was Prophet Muhammad (SAW) taken in the miracle?

.....

التمرين الثاني: أكتبوا أسماء الكتب السماوية التي أنزلها الله سبحانه وتعالى في الجدول أدناه مع ذكر إسم النبي الذي أنزل إليه كل كتاب:

Exercise 2: Fill in the table below with the names of the holy books sent by Allah (SWT) and the names of the messengers each book was given to:

Name of the holy book	Name of the messenger it was given to

التمرين الثالث: أجبوا على الأسئلة التالية:

Exercise 3: Answer the following questions:

1- ما إسم والد النبي محمد (ص)؟

1- What is the name of Prophet Muhammad's father?

.....

2- ما إسم أم النبي محمد (ص)؟

2- What is the name of Prophet Muhammad's mother?

.....

3- في أي يوم وعام ولد النبي (ص)؟

3- In which day and year was the Prophet (SAW) born in?

.....

4- أين ولد النبي محمد (ص)؟

4- Where was Prophet Muhammad (SAW) born?

.....

5- في أي سورة يخبرنا الله (سبحانه وتعالى) عن قصة تدمير جيش أبرهة؟

5- In which Surah does Allah (SWT) tell us about the story of destroying Abraha's army?

.....